Thursday, 4-2-2020

## Dear CCS Parents:

**Tonight** we will be holding a Parent Meeting at 7 pm via Google Meets. We will present and discuss the school board's decision on tuition, grading and advancement to the next grade level, and possible school timeline for the remainder of the year. Please use this link to join our meeting: <a href="https://meet.google.com/bfp-wsbk-kfc">https://meet.google.com/bfp-wsbk-kfc</a> or join the meeting by using this phone and PIN number: +1 240-712-4538 PIN: 283 009 322#.

On Friday, April 3rd we will be holding grade level parent meetings via Google Meets. At these meetings we hope to facilitate meaningful conversations between the parents and your child's teachers/administration. Parent questions, comments, and concerns for your child's classes can be brought up during this time. Your participation will greatly help each grade level work on improving our distance learning program. See the schedule below for your meeting time. Google Meet info will be sent out by tomorrow morning.

- 1. 4:45- 5:25 pm- kindergarten and first grade
- 2. 5:30-6:10 pm- second and third
- 3. 6:15-6:55 pm- fourth and fifth
- 4. 7-7:40 pm- middle school

**Spring Break** will continue as planned from April 6-10th. Everyone needs a break after these past intense couple of weeks! We hope that you find quality time to spend with your family and get some much needed rest.

<u>Please note that Monday, April 13th and Tuesday, April 14th will be designated</u>
<u>Teacher Work Days.</u> Our teachers need time to properly prepare their distance learning programs for the remainder of the month and possibly the remainder of the school year. More information coming soon.

**Bible Verse to reflect on:** Proverbs 3:21-26 - "My son, do not lose sight of these - keep sound wisdom and discretion, and they will be life for your soul and adornment for your neck. Then you will walk on your way securely, and your foot will not stumble. If you lie down, you will not be afraid; when you lie down, your sleep will be sweet. Do not be afraid of sudden terror or of the ruin of the wicked, when it comes, for the LORD will be your confidence and will keep your foot from being caught."

In Christ,

**CCS** Administration

## 尊敬的家長.

我們將在今天晚上7點通過谷歌會議(Google Meets)舉行一次家長會議。我們將介紹並討論校董會關於學費,升學和升讀下一年級的決定,以及今年餘下學年的時間表。請使用此鏈接加入我們的會議: <a href="https://meet.google.com/bfp-wsbk-kfc">https://meet.google.com/bfp-wsbk-kfc</a> 或使用此電話號碼和認證碼加入會議。電話號碼: +1240-712-4538 認證碼: 283009322 #。

在4月3日星期五,我們將通過谷歌會議分別舉行各年級的家長會議。通過這些會議,我們希望能促進家長與孩子的老師/行政部門之間進行有意義的對話。在會議中,家長可以提出有關孩子在遠程教學方面相關的評論,疑慮和問題。您的參與將極大的幫助每個年級的老師改善我們的遠程學習計劃。請參閱下面的會議時間表。谷歌會議信息將在明天早晨發送出去。

- 下午 4點45分 至 5 點25分 幼兒園和一年級
- 傍晚 5點半至6點10分 二年級和三年級
- 傍晚 6點15分至6點55分 四年級和五年級
- 晚上 7點至7點40分 六. 七. 八年級

春假將按原定計劃從4月6日至10日進行。 在過去緊張的幾週後,每個人都需要休息! 我們希望您會找到與家人共度時光的好方法,並能得到一些必需的休息時間。

請注意,4月13日星期一和4月14日星期二將被定為教師工作日。我們的老師需要時間來 為本月所剩餘時間,甚至可能是整個學年的剩餘時間,適當地準備遠程教學的課程。更 多信息即將推出。

箴言 3: 21-26

我兒,要謹守真智慧和謀略。不可使他離開你的眼目。這樣,他必作你的生命,頸項的美飾。你就坦然行路,不至碰腳。你躺下,必不懼怕。你躺臥,睡得香甜。忽然來的驚恐,

不要害怕。惡人遭毀滅,也不要恐懼。因為耶和華是你所倚靠的。他必保守你的腳不陷入網羅。

主内

灣區基督教學校行政部